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В статье рассматриваются проблемные аспекты усовершенствования муниципальной службы в Рос-
сийской Федерации. Сделан акцент на то, что назначение муниципальной службы состоит прежде всего 
в обеспечении эффективного осуществления задач и функций муниципалитета, а также реализации обес-
печения прав и свобод граждан. Указано, что в основу оценки эффективной деятельности муниципаль-
ных служащих необходимо положить качественный уровень предоставления ими управленческих услуг 
населению.
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The article discusses the problematic aspects of improving municipal service in the Russian Federation. 
The emphasis is placed on the fact that the purpose of the municipal service is, first of all, to ensure the effective 
implementation of the tasks and functions of the municipality, as well as the implementation of ensuring the rights 
and freedoms of citizens. It is indicated that the assessment of the effective performance of municipal employees 
should be based on the qualitative level of their provision of management services to the population.
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